
\\\ POWIAT 

II tura wyborów 
prezydenckich za nami. 
Chociaż w kraju wygrywa 
Karol Nawrocki (50,89%) 
przed Rafałem Trzaskowskim 
(49,11%), to w naszym 
powiecie sytuacja wygląda 
zupełnie inaczej – Trzaskowski 
zebrał aż 59,04% głosów, 
podczas gdy Nawrocki 
zaledwie 40,96%.

W niedzielę (1 czerwca) odbyła 
się druga tura wyborów prezy-

denckich w Polsce. W wyniku zaciętej 

rywalizacji nowym prezydentem został 
Karol Nawrocki, który zdobył 50,89% 
głosów, pokonując Rafała Trzaskow-
skiego, na którego zagłosowało 49,11% 
wyborców.

W powiecie piaseczyńskim miesz-
kańcy wyraźnie opowiedzieli się za 
Rafałem Trzaskowskim, który uzyskał 
59,04% głosów, podczas gdy Karol Na-
wrocki zdobył 40,96%.

Frekwencja w powiecie piaseczyń-
skim wyniosła 81,97%. W I turze wy-
borów wyniosła ona 77,8%.
Wyniki w poszczególnych gminach:
Gmina Góra Kalwaria:
Karol Nawrocki – 53,21%
Rafał Trzaskowski – 46,79%
Gmina Konstancin-Jeziorna:

Karol Nawrocki – 41,23%
Rafał Trzaskowski – 58,77%
Gmina Lesznowola:
Karol Nawrocki – 36,9%
Rafał Trzaskowski – 63,1%
Gmina Piaseczno:
Karol Nawrocki – 35,57%
Rafał Trzaskowski – 64,43%
Gmina Prażmów:
Karol Nawrocki – 47,66%
Rafał Trzaskowski – 52,34%
Gmina Tarczyn:
Karol Nawrocki – 58,68%
Rafał Trzaskowski – 41,32%
Frekwencja:
Gmina Góra Kalwaria – 76,07%
Gmina Konstancin-Jeziorna – 81,59%
Gmina Lesznowola – 85,48%

Gmina Piaseczno – 83,50%
Gmina Prażmów – 80,03%

Gmina Tarczyn – 77,78%.
Agnieszka Deja
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Zakazali podlewania!

Frekwencja w powiecie piaseczyńskim wyniosła aż 81,97%

Przebudowa 
Kameralnej Nowe przepisy będą obowiązywać od połowy czerwca do połowy września,  

w godzinach 6:00-9:00 oraz 17:00-20:30
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\\\ GÓRA KALWARIA 

W środę (28 maja) Rada 
Miejska w Górze Kalwarii 
uchwaliła zakaz podlewania 
ogrodów i napełniania 
basenów wodą z gminnego 
wodociągu. Decyzja zapadła 
po czterogodzinnej, burzliwej 
debacie. Nowe przepisy będą 
obowiązywać do połowy 
września.

W prowadzenie ograniczeń w ko-
rzystaniu z wody to odpowiedź 

na powracające co roku latem duże 
problemy z ciśnieniem w sieci wodo-
ciągowej. 
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Mieszkańcy mają czas do 11 czerwca na przesłanie swoich opinii i sugestii
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U nas Trzaskowski – w kraju Nawrocki 

czytaj na str. 3

czytaj na str. 2

\\\ JÓZEFOSŁAW 
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\\\ GÓRA KALWARIA 

W środę (28 maja) Rada 
Miejska w Górze Kalwarii 
uchwaliła zakaz podlewania 
ogrodów i napełniania 
basenów wodą  
z gminnego wodociągu. 
Decyzja zapadła  
po czterogodzinnej, burzliwej 
debacie. Nowe przepisy  
będą obowiązywać  
do połowy września.

W prowadzenie ograniczeń w 
korzystaniu z wody to odpo-

wiedź na powracające latem problemy 
z ciśnieniem w sieci wodociągowej. 
Uchwała obejmuje nie tylko podlewa-
nie trawników i ogródków, ale także 
napełnianie przydomowych basenów 
oraz uprawy rolne. Za złamanie zakazu 
grożą wysokie kary finansowe. Głoso-
wanie w tej sprawie poprzedziła długa 
dyskusja radnych, podczas której po-
jawiały się zarówno argumenty za, jak 
i przeciw wprowadzeniu zakazu. Nie 
zabrakło również propozycji alterna-
tywnych rozwiązań oraz głosów kry-
tyki wobec działań Zakładu Gospodarki 
Komunalnej.

\\\ Brakuje wody  
na wyższych piętrach

Większość radnych przekonuje, 
że decyzja wprowadzenia zakazu pod-
lewania jest podyktowana realnymi 
problemami części mieszkańców. Od 
kilku lat lokatorzy wyższych pięter blo-
ków przy ul. Pijarskiej i Wyszyńskiego 
skarżą się na niskie ciśnienie lub wręcz 
brak wody w godzinach największego 
zapotrzebowania. Problem nasila się 
szczególnie w okresach suszy i upałów, 
gdy zużycie wody gwałtownie rośnie – 
nawet czterokrotnie w tzw. godzinach 
szczytu, czyli od 6:00 do 9:00 oraz od 
17:00 do 20:00.

\\\ Kolejny rok ograniczeń
Podobna uchwała została wpro-

wadzona już w ubiegłym roku. Władze 
miasta tłumaczyły wtedy, że zakaz nie 
ma na celu karania mieszkańców, lecz 
zwrócenie uwagi na potrzebę racjonal-
nego korzystania z wody.

– W zakazie nie chodzi o to, aby 
powszechnie karać, ale zwrócić uwagę 
mieszkańców na problem, który wy-
stępuje nie tylko w naszej gminie, ale 
w całej Polsce, a także w wielu krajach. 
Ze względu na zmiany klimatyczne 
musimy szanować wodę, ponieważ jej 
zasoby są ograniczone – mówił wów-
czas burmistrz Arkadiusz Strzyżewski.

\\\ Burzliwa debata
Podczas środowej sesji Rady Miej-

skiej temat zakazu podlewania ogro-
dów wywołał gorącą, ponad cztero-
godzinną dyskusję. Od początku prze-
ciwny uchwale był radny Jakub Rącz z 
klubu Prawa Góra Kalwaria, który już 
na wstępie wnioskował o usunięcie te-
go punktu z porządku obrad. Jego pro-
pozycja nie uzyskała jednak poparcia 
większości radnych.

Pojawiały się różne propozycje roz-
wiązania problemu niedoboru wody. 
Radny Tomasz Ura zaproponował, by 
zamiast wprowadzać zakaz, podnieść 
cenę wody oraz zainstalować urzą-
dzenia blokujące możliwość poboru w 
określonych godzinach.

Radny Stanisław Fijka wskazał, że 
ZGK bez odpowiednich podstaw praw-
nych przestał wydawać pozwolenia na 
montaż tzw. podliczników do wody. W 
jego opinii prowadzi to do sytuacji, w 
której mieszkańcy korzystający z wody 
do podlewania ogrodów są stawiani w 
niekorzystnej pozycji, ponieważ zmu-
szeni są płacić zarówno za zużytą wodę, 
jak i odprowadzane ścieki.

Jakub Rącz nie zmienił swoje-
go krytycznego stanowiska wobec 
uchwały. Zgłaszał on uwagi dotyczące 
jej zgodności z prawem i podkreślał, 
że wprowadzenie zakazu nie rozwią-
że problemu. Jego zdaniem prioryte-
tem dla gminy powinna być edukacja 
mieszkańców w zakresie racjonalnego 
gospodarowania wodą.

\\\ Instalacja hydroforów 
mogłaby poprawić sytuację

W trakcie sesji prezes Zakładu Go-
spodarki Komunalnej, Roman Bugaj, 
przedstawił szczegółowe informacje na 
temat stanu infrastruktury wodociągo-
wej oraz działań podjętych w ostatnich 
miesiącach. W okresach intensywnego 
poboru wody, szczególnie latem, do-
chodzi do spadków ciśnienia w sieci, 
co najbardziej odczuwają mieszkań-
cy wyższych pięter budynków. Bugaj 
podkreślił, że choć w ostatnim czasie 
wymieniono dwie zasuwy i zainstalo-
wano urządzenia do pomiaru ciśnie-
nia, to kolejne prace modernizacyjne są 
planowane dopiero na czerwiec i lipiec. 
Jego zdaniem, instalacja hydroforów w 

budynkach wielorodzinnych mogłaby 
poprawić sytuację, jednak zwiększenie 
przekroju rur wiązałoby się z ogrom-
nymi kosztami i ryzykiem pogorszenia 
jakości wody.

\\\ Nawet 5.000 zł grzywny
Ostatecznie większość radnych 

opowiedziała się za wprowadzeniem 
zakazu. Za uchwałą głosowało 14 
radnych, 5 wstrzymało się od głosu, 
a przeciw był tylko Jakub Rącz. Nowe 
przepisy będą obowiązywać od połowy 
czerwca do 15 września, w godzinach 
6:00-9:00 oraz 17:00-20:30. Zakaz 
obejmuje podlewanie ogrodów, traw-
ników, upraw rolnych oraz napełnianie 
basenów wodą z gminnego wodociągu.

Za złamanie zakazu przewidzia-
no surowe kary finansowe – od 20 do 
nawet 5000 złotych grzywny. Władze 
gminy podkreślają, że podjęte działa-
nia mają na celu zapewnienie wszyst-
kim mieszkańcom dostępu do wody 
w okresie największego zapotrzebo-
wania.

\\\ Głosy mieszkańców 
Decyzja radnych nie wszystkim 

przypadła do gustu. Wśród komentarzy 
na stronie miasta przeważa niezado-
wolenie i krytyka skierowana w stronę 
władz:

– Tradycyjnie radni zdecydowali to 
co dla nich wygodniejsze. Beznadziej-
na decyzja kolejny raz... porażka goni 
porażkę – napisał użytkownik o nicku 
„Mieszkaniec”.

Nie brakuje również złośliwości:
– Już czas przeprowadzić się nam- 

mieszkańcom gminy GK- do jaskiń. Myć 
się raz w miesiącu w rzekach, stawach i 
przydrożnych rowach (…).

Pojawiły się także głosy, że prob-
lem nie sprowadza się jedynie do chwi-
lowych spadków ciśnienia. Istnieją 
obawy, że eksploatacja głębinowego 
zbiornika wody pod Górą Kalwarią 
przekracza naturalne tempo jego odna-
wiania się, co w dłuższej perspektywie 
grozi poważnym kryzysem:

– (…) Nie chodzi tu jedynie o ciśnie-
nie wody, z którym mieszkańcy bory-
kają się od lat, co akurat jest zasługą ig-
norancji poprzednich władz i nieudol-
ności byłych prezesów ZGK. Problem 
tkwi w nadmiernym eksploatowaniu 
podziemnego głębinowego zbiorni-
ka wody pod miastem. Wody ubywa 
szybciej niż zbiornik się napełnia! … 
Pan Rącz jak zwykle jest odklejony od 
realiów. No ale jak wody zabraknie to 
weźmie kija i stuknie nim w skałę, a 
woda wytryśnie... – skomentował jeden 
z mieszkańców.

Dawid Grzelczak

Zakazali podlewania!
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 OBWIESZCZENIE STAROSTY PIASECZYŃSKIEGO  
o wszczęciu postępowania 

Na podstawie art. 11d ust. 5 i 6 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach 
przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg (t.j. Dz. U. z 2024 r., poz. 311), czyt. dalej ustawy zrid 
ponownie zawiadamiam o wszczęciu postępowania w związku z korektą wniosku z dniu 14 maja 
2025 r. w sprawie udzielenia  zezwolenia na realizację inwestycji drogowej: 
inwestor:      Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno, ul. Kościuszki 5, 05-500 Piaseczno 
inwestycja:  budowa drogi gminnej ul. Feniksa w Józefosławiu, gmina Piaseczno
Działki przeznaczone pod realizację inwestycji drogowej 
– w liniach rozgraniczających projektowanej drogi:
drukiem wytłuszczonym – działki pod przejęcie przez jednostkę samorządu terytorialnego,  
(w nawiasach podano nr działki po podziale, po przecinku działki po podziale  poza inwestycją 
pozostające przy aktualnym właścicielu) oznaczone wg katastru nieruchomości  numerami:
w jednostce ewidencyjnej 141804_5 Piaseczno – obszar wiejski:
obręb 0019 Józefosław: 36/13, 36/27, 37/2 (37/5, 37/4, 37/6), 38/1 (38/19, 38/18, 38/20);
– poza liniami rozgraniczającymi projektowanej drogi, pod budowę lub przebudowę innych dróg 
publicznych:
obręb 0019 Józefosław: 35/3, 36/5, 310;

Akta sprawy do wglądu znajdują się w Starostwie Powiatowym w Piasecznie, ul. Chyliczkowska 14, 
05-500 Piaseczno (Patio, Wydział Architektoniczno-Budowlany), gdzie od pon. do piątku w godzinach 
7-16, gdzie można zgłaszać ewentualne uwagi i wnioski do czasu wydania orzeczenia w sprawie.

Zgodnie z art. 49 ustawy – Kodeks postępowania administracyjnego doręczenie uważa się  
za dokonane po upływie czternastu dni od dnia publicznego ogłoszenia.

Jednocześnie zgodnie z art. 49a k.p.a. informuje się, że o innych czynnościach, z wyjątkiem 
zawiadomienia o wydaniu decyzji, organ będzie informował poprzez obwieszczenie w Biuletynie 
Informacji Publicznej.

Z up. Starosty Piaseczyńskiego mgr inż. Sylwia Moszczyńska-Staś 
Naczelnik Wydziału Architektoniczno-Budowlanego

Nr rej. ARB.6740.1.29.2024.GM                                    
Publiczne obwieszczenie nastąpiło w dniu: 4.06.2025 r.

    INFORMACJA
Zarząd Powiatu Piaseczyńskiego działając na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r.  

o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2024 r., poz. 1145 ze zm.) informuje, iż na tablicy ogłoszeń 
w siedzibie Starostwa Powiatowego w Piasecznie, ul. Chyliczkowska 14 oraz na stronie internetowej 
www.bip.piaseczno.pl, zamieszczony został szczegółowy wykaz dotyczący oddania w użyczenie do 
dnia 30.09.2026 r., części działki ewid. nr 6 o pow. 0,4251 ha z obrębu 27 m. Piaseczno, uregulowanej 
w księdze wieczystej nr WA5M/00297638/1, części działek ewid. nr 29 o pow. 0,2319 ha i nr 28 o pow. 
0,1203 ha z obrębu 39 m. Piaseczno, uregulowanych w księdze wieczystej nr WA5M/00253689/3, części 
działki ewid. nr 37 o pow. 0,1493 ha z obrębu 39 m. Piaseczno, uregulowanej w księdze wieczystej  
nr WA5M/00423938/7, stanowiących własność Powiatu Piaseczyńskiego.

Wykaz został wywieszony na tablicy ogłoszeń na okres 21 dni od dnia 30.05.2025 r. 
Starosta Piaseczyński Ewa Lubianiec

Członek Zarządu Powiatu Piaseczyńskiego Katarzyna Strzelecka

   

OGŁOSZENIE STAROSTY PIASECZYŃSKIEGO
Starosta Piaseczyński

stosownie do art. 113 ust. 6 i 7, art. 114 ust. 3 i 4 oraz art. 124a, w związku z art. 124 ustawy z   dnia  
21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami (jednolity tekst Dz. U. 2024 r., poz.  1145 ze zm.),

podaje do publicznej wiadomości informację
o zamiarze ograniczenia, w drodze decyzji, na wniosek Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o. o.,  
sposobu korzystania z nieruchomości o nieuregulowanym stanie prawnym położonej w  obr.  Tarczyn, 
m. Tarczyn, stanowiącej działkę ewidencyjną nr 681/2 – przez udzielenie PSG   Sp. z o. o. zezwolenia  
na założenie i przeprowadzenie przez część ww. działki sieci gazowej średniego ciśnienia. 

W związku z powyższym wzywa się osoby, którym przysługują prawa rzeczowe do  przedmiotowej 
nieruchomości – do zgłoszenia się w terminie 2 miesięcy od dnia ukazania się niniejszego ogłoszenia, 
do siedziby Starostwa Powiatowego w Piasecznie, ul. Chyliczkowska 14, tel. 22 756 62 54 (wew. 138). 

Jeżeli w terminie oznaczonym w ogłoszeniu nie zgłoszą się osoby, które udowodnią przysługujące 
im prawo rzeczowe do wnioskowanej nieruchomości, wszczęte będzie postępowanie administracyjne 
w trybie art. 124a, w związku z art. 124 ustawy o gospodarce nieruchomościami, z pominięciem  
ww. osoby, jako strony postępowania.

Starosta Piaseczyński Ewa Lubianiec

Piaseczno, dnia 28 maja 2025 r. WZO.6821.10.2025 MB
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\\\ JÓZEFOSŁAW 

Ruszyły konsultacje dotyczące 
przebudowy skrzyżowania 
oraz budowy ciągu pieszo- 
-rowerowego i strefy K&R  
przy ul. Kameralnej. Gmina 
czeka na opinie mieszkańców.

G mina Piaseczno planuje ważną 
inwestycję w Józefosławiu. Na 

stronie internetowej urzędu oraz w 
Biuletynie Informacji Publicznej opub-
likowano dokumentację projektową 
dotyczącą rozbudowy skrzyżowania 
ulicy Wilanowskiej z ulicą Kameralną 
oraz budowy ciągu pieszo-rowerowego 
wzdłuż ul. Kameralnej. Projekt zakłada 
także utworzenie strefy K&R (Kiss and 
Ride), która ma usprawnić ruch wokół 
pobliskiej szkoły podstawowej.

\\\ Czas na głos  
mieszkańców

Jak zapowiadają władze gmi-
ny, inwestycja ma być realizowana z 
uwzględnieniem potrzeb lokalnej spo-
łeczności. Dlatego jeszcze przed rozpo-
częciem prac projektowych ogłoszono 
konsultacje społeczne. Mieszkańcy 
mają czas do 11 czerwca na przesłanie 
swoich opinii i sugestii na adres: kon-
sultacje@piaseczno.eu.

– Zachęcam wszystkich mieszkań-
ców do zapoznania się z materiałami 

i przesłania swoich uwag. To ważna 
inwestycja dla całej naszej społeczno-
ści – napisała w mediach społecznoś-
ciowych Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
sołtys Józefosławia i radna gminy Pia-
seczno.

\\\ Ważna zmiana  
dla rejonu szkoły

– Zgodnie z zapowiedziami, pro-
pozycja zmian na skrzyżowaniu ul. 
Wilanowskiej i Kameralnej wraz ze 
strefą K&R na ul. Kameralnej została 
opublikowana na stronie interneto-
wej urzędu – informuje Robert Widz, 
wiceburmistrz Piaseczna. – To jedno 
z działań na rzecz poprawienia sytu-
acji wokół szkoły w Józefosławiu. Jak 
widać na rysunku, projekt zakłada 
nie tylko wybudowanie ciągu pieszo-
-rowerowego w Kameralnej czy strefy 
K&R, ale również przebudowę całego 
skrzyżowania. Czekamy teraz na uwa-

gi zainteresowanych i po ich analizie 
przystąpimy do prac projektowych.

Projekt, który obejmuje jeden z klu-
czowych punktów komunikacyjnych tej 
części gminy, ma na celu poprawę bez-
pieczeństwa pieszych i rowerzystów, a 
także uporządkowanie ruchu drogowe-
go w rejonie szkoły. Urzędnicy podkre-
ślają, że inwestycja jest odpowiedzią na 
rosnące potrzeby dynamicznie rozwija-
jącej się miejscowości.

RMK

Przebudowa Kameralnej 
– konsultacje ruszyły

FO
T. 

M
ON

IK
A 

KO
M

IS
AR

CZ
YK

GR
AF

IK
A:

 B
IP

 G
M

IN
A 

PI
AS

EC
ZN

O

\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA 

W połowie maja 
zorganizowano spotkanie 
dotyczące przyszłości 
przeprawy promowej łączącej 
powiaty piaseczyński  
i otwocki.

M ieszkańcy obu powiatów od lat 
korzystają z promu, który pływa 

pomiędzy brzegami Karczewa (powiat 
otwocki) a Gassami (powiat piase-
czyński). Kierowcy, rowerzyści, a także 
wędkarze chętnie wybierali to połą-
czenie – jest tanie, wygodne i pozwala 
szybko pokonać Wisłę. Szczególnie ce-
nili je ci, którzy dzięki promowi mogli 
uniknąć zakorkowanej drogi krajowej  
nr 50.

\\\ Ostatni rok?
Prom obsługuje prywatna firma, 

która od ponad dekady dba zarówno o 
bezpieczeństwo pasażerów, jak i stan 
techniczny jednostki. Jednak od czasu 
pandemii los przeprawy co roku staje 
pod znakiem zapytania. Tegoroczny 
sezon wystartował 3 maja.

Przyszłość promu nie rysuje się 
jednak optymistycznie. Wiadomo, że 
właściciele od dłuższego czasu zabie-
gają o to, by jego obsługę przejęły sa-
morządy.

Jak poinformował nas właściciel 
promu Jacek Jopowicz pod koniec 
kwietnia: – Wysłałem pismo do Sa-
morządu Województwa Mazowieckie-
go z prośbą o rozważenie przejęcia 
przeprawy. Taką rolę mógłby pełnić 
na przykład Mazowiecki Zarząd Dróg 
Wojewódzkich.

\\\ Co dalej?
Spotkanie na temat możliwości 

wsparcia tej wyjątkowej przeprawy 
zorganizował poseł Piotr Kandyba. 
Wzięli w nim udział przedstawiciele 
samorządów z obu stron Wisły, właś-
ciciel promu oraz Mazowiecki Zarząd 
Dróg Wojewódzkich.

– Prom w Gassach to zarówno wy-
jątkowa atrakcja turystyczna, ale też 
ułatwienie komunikacyjne, które łączy 
dwie strony Wisły – po spotkaniach w 
lipcu i wrześniu minionego roku, w ma-
ju silną grupą zainteresowanych samo-
rządów rozmawialiśmy o przyszłości 

tej przeprawy. Prom pływa w linii drogi 
wojewódzkiej, mam więc nadzieję na 
zaangażowanie MZDW i wsparcie tej 
ciekawej i potrzebnej inicjatywy – mó-
wił parlamentarzysta.

\\\ Wsparcie samorządów
Czy samorządy mają możliwość 

wsparcia właścicieli promu, by ci nie 
zamknęli działalności?

Jednostki samorządu terytorial-
nego, w tym m.in. gminy Konstancin-
-Jeziorna, Góra Kalwaria i Karczew, 
aktywnie uczestniczą w rozmowach 
dotyczących przyszłości przeprawy. 
Choć nie mają obecnie możliwości 
prawnych, by bezpośrednio wspierać 
finansowo firmę będącą właścicielem 
promu, podejmują działania promujące 

jego walory wśród mieszkańców i tu-
rystów. Trwają również rozmowy nad 
wypracowaniem modelu finansowo-
-organizacyjnego, który umożliwi dal-
sze funkcjonowanie przeprawy.

\\\ Więcej niż atrakcja
Prom Karczew – Gassy na stałe 

wpisał się w mapę turystyczną regionu. 
Stanowi nie tylko atrakcję turystyczną 
Nadwiślańskiego Urzecza, ale również 
ważne ogniwo codziennej komunikacji. 
Korzystają z niego rowerzyści, piesi, 

mieszkańcy okolicznych powiatów i 
Warszawy – zarówno w celach rekrea-
cyjnych, jak i zawodowych, dojeżdżając 
na drugą stronę Wisły do pracy czy za-
łatwiając sprawy prywatne.

Na razie przyszłość promu pozo-
staje niepewna. Czy samorządy i insty-
tucje wojewódzkie zdołają wspólnie 
wypracować rozwiązanie, które po-
zwoli tej unikalnej przeprawie działać 
dalej?

Agnieszka Deja
/Agnieszka Jaskulska

Prom Gassy – Karczew walczy o przetrwanie

FO
T. 

FA
CE

BO
OK

\M
IC

HA
Ł 

RU
DZ

KI

FO
T. 

AG
NI

ES
ZK

A 
JA

SK
UL

SK
A

\\\ TARCZYN 

W środę (28 maja) odbył się 
długo wyczekiwany testowy 
przejazd autobusu ZTM  
z Warszawy do Tarczyna.

T o ważny moment dla mieszkań-
ców gminy, którzy coraz częściej 

wyrażają potrzebę bezpośredniego po-
łączenia ze stolicą. Autobus wyruszył 
punktualnie o 9:30 z pętli przy P+R Al. 
Krakowska, a około godz. 10:10 dotarł 
do Tarczyna, gdzie odbyło się szczegó-
łowe sprawdzenie trasy. W przejeździe 
uczestniczyli m.in. zastępca burmistrza 
Roman Guźniczak, radni Rady Miejskiej 
z przewodniczącą Marleną Sadową, 
pracownicy Urzędu Miejskiego oraz 
poseł Piotr Kandyba, który aktywnie 
wspiera współpracę gminy z ZTM.

\\\ Sprawdzian trasy 
– Podczas przejazdu szczegółowo 

analizowano przebieg trasy: sprawdza-
liśmy zakręty, ronda, miejsca zawraca-
nia oraz potencjalne lokalizacje przy-
stanków. Już teraz wiemy, że konieczne 
będzie dostosowanie części infrastruk-
tury przystankowej oraz oznakowania 
drogowego – zarówno poziomego, jak 
i pionowego – informuje gmina.

\\\ Infrastruktura  
„do poprawki”

Jak podkreśla tarczyński urząd 
– szczególnie wyjazdy z Tarczyna, 

zwłaszcza ul. Warszawska i Komorni-
cka, będą musiały zostać przebudowa-
ne, by umożliwić bezpieczny przejazd 
szerokich autobusów miejskich. Nie-
zbędne będą także zmiany w oznako-
waniu drogowym.

\\\ Jest nadzieja  
na stałe połączenie

W najbliższym czasie gmina otrzy-
ma szczegółowy raport z zaleceniami, 
co pozwoli na dalsze działania przygo-
towawcze do uruchomienia regularnej 
linii autobusowej. 

– Cieszę się bardzo z kolejnego te-
matu, który samorząd Tarczyna podej-
muje dla poprawy życia mieszkańców, 
to bardzo ważne połączenie dla rozwo-
ju miejscowości i komfortu mieszkań-
ców. To też kolejny przykład otwarto-
ści i dobrej współpracy ze strony ZTM, 
które jest zawsze otwarte na potrzeby 
gmin wokół stolicy – przekazał nam 
poseł Piotr Kandyba.

Agnieszka Deja

Testowy przejazd 
autobusu ZTM do Tarczyna

FO
T. 

ZT
M

 W
AR

SZ
AW

A

Prom Gassy – Karczew na stałe wpisał się w mapę turystyczną naszego  
regionu. Spotkanie na temat możliwości wsparcia tej wyjątkowej atrakcji  
turystycznej zorganizował Piotr Kandyba
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    INFORMACJA
Zarząd Powiatu Piaseczyńskiego działając na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r.  

o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2024 r., poz. 1145 ze zm.) informuje, iż na tablicy ogłoszeń 
w siedzibie Starostwa Powiatowego w Piasecznie, ul. Chyliczkowska 14 oraz na stronie internetowej 
www.bip.piaseczno.pl, zamieszczony został szczegółowy wykaz dot. ponownego oddania w dzierżawę 
na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres 3 miesięcy, części działki ewid. nr 5/11, obr. Linin II  
o pow. 0,1800 ha, stanowiącej własność Powiatu Piaseczyńskiego, uregulowanej w księdze wieczystej 
nr WA1I/00044002/4. 

Wykaz został wywieszony na tablicy ogłoszeń na okres 21 dni od dnia 29.05.2025 r.
Starosta Piaseczyński Ewa Lubianiec

Członek Zarządu Powiatu Piaseczyńskiego Katarzyna Strzelecka

\\\ PRAŻMÓW 

Nowe chodniki, ścieżki 
rowerowe i remonty dróg  
– to wszystko czeka 
mieszkańców gminy  
Prażmów. Samorząd wraz  
z Mazowieckim Zarządem 
Dróg Wojewódzkich 
przygotowuje się do realizacji 
szeregu ważnych inwestycji.

N a terenie gminy Prażmów ruszają 
działania mające na celu poprawę 

bezpieczeństwa i komfortu porusza-
nia się – zarówno dla kierowców, jak i 
pieszych oraz rowerzystów. Jak poin-
formował w sieci wójt Michał Kmiecik, 
trwają procedury przetargowe, doty-
czące wyboru projektanta do opraco-
wania dokumentacji dla budowy chod-
ników oraz ciągów pieszo-rowerowych 
(CPR) wzdłuż dróg wojewódzkich nr 
722 i 683.

\\\ W porozumieniu  
z Mazowieckim Zarządem 
Dróg Wojewódzkich

– Jesteśmy w trakcie szukania pro-
jektanta na wykonanie projektów chod-
nika/CPR przy drogach wojewódzkich 
722 i 683 w miejscowościach: Nowy 
Prażmów, Zawodne, Prażmów, Wola 
Prażmowska, Ludwików, Wola Wą-
grodzka, Wągrodno, Uwieliny, Gabry-
elin. Procedury przetargowe w toku. 
Zadanie realizowane jest w ramach 
porozumień z Mazowieckim Zarządem 
Dróg Wojewódzkich – przekazał wójt w 
mediach społecznościowych.

Jeśli pozwolą na to środki, samo-
rząd zamierza poszerzyć zakres pro-
jektowania.

– Jeśli z tego zadania wystarczy 
środków, wystąpię o porozumienie w 
zakresie projektowania chodnika od 
Prażmowa w stronę Dobrzenicy przy 
drodze 722 – dodał Michał Kmiecik.

\\\ Rozbudowa DW 722  
coraz bliżej

Mazowiecki Zarząd Dróg Woje-
wódzkich ogłosił przetarg na projekt 
rozbudowy DW 722. Dotyczy on mo-
dernizacji drogi od początku Łosia do 
wiaduktu w Nowym Prażmowie. 

Rzeczniczka Mazowieckiego Zarzą-
du Dróg Wojewódzkich, Monika Bur-
don, potwierdziła tę informację:

– Projekt pn. „Opracowanie doku-
mentacji projektowej dla rozbudowy 

drogi wojewódzkiej nr 722 od działki 
nr ew. 322, obręb Łoś, gmina Praż-
mów do skrzyżowania z ul. Sporną” 
jest obecnie na etapie postępowania 
przetargowego – ogłoszenie zostało 
opublikowane, a termin składania ofert 
upływa 24 czerwca 2025 r.

Zakres planowanej rozbudowy 
obejmuje szeroką gamę działań: bu-
dowę drogi dla pieszych i rowerów na 

całym odcinku, przebudowę skrzyżo-
wań i zjazdów, budowę systemu od-
wodnienia, wprowadzenie elementów 
uspokojenia ruchu oraz dostosowanie 
infrastruktury technicznej do aktual-
nych potrzeb. 

– Głównym celem każdej inwe-
stycji jest poprawa bezpieczeństwa 
zarówno kierowców jak i najmniej 
chronionych użytkowników dróg – 
pieszych i rowerzystów. Praktycznie 
każda dokumentacja projektowa re-
alizowana w ostatnich latach swoim 
zakresem obejmuje budowę chodni-
ków i ścieżek rowerowych. Dziś tego 
typu infrastruktura jest nieodłącznym 
elementem każdego projektu – dodała 
Monika Burdon.

Remonty DW 683  
– bez chodnika, ale z lepszą 
nawierzchnią

Równolegle trwają przygotowania 
do remontów nawierzchni drogi woje-
wódzkiej nr 683 na kilku odcinkach. Jak 
zaznaczył wójt Kmiecik: 

– Mazowiecki Zarząd Dróg Woje-
wódzkich w najbliższym czasie planuje 
remont drogi 683 na odcinkach: Lu-

dwików–Wola Wągrodzka (bez mostu), 
Uwieliny–Gabryelin, Gabryelin–Ławki. 
15 maja otwarte zostały oferty. Więk-
szość mieści się w budżecie. To oznacza, 
że niebawem pojawią się tam maszyny 
budowlane. To jeszcze NIE jest etap bu-
dowy chodnika, ale warunki przejazdu 
się poprawią – wyjaśnił wójt.

Jak przekazało MZDW zadanie jest 
na etapie postępowania przetargowe-
go.

– Zakres robót będzie obejmował 
wykonanie na ww. odcinkach drogi 
remontu nawierzchni jezdni wraz ze 
wzmocnieniem jej konstrukcji (wyko-
nanie warstwy wyrównawczej, ułoże-
nie geosiatki, wykonanie warstwy wią-
żącej i ścieralnej), odtworzenie rowów 

przydrożnych, wykonanie poboczy z 
kruszywa łamanego oraz wykonanie 
oznakowania poziomego grubowar-
stwowego na podstawie zaktualizowa-

nego projektu stałej organizacji ruchu. 
Termin realizacji zadania będzie wy-
nosił 5 miesięcy od dnia podpisania 
umowy – podkreśla Monika Burdon 
rzecznik prasowa MZDW.

Agnieszka Deja

Inwestują w drogi, chodniki i ścieżki rowerowe 

Trwają procedury przetargowe, dotyczące wyboru projektanta  
do opracowania dokumentacji dla budowy chodników i ścieżek rowerowych 
wzdłuż dróg nr 722 i 683
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\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA 

Zapowiadana od lat 
inwestycja w końcu rusza. 
W tegorocznym budżecie 
gminy Konstancin-Jeziorna 
zabezpieczono środki  
na przygotowanie projektu 
zajezdni autobusowej.

S amorząd planuje budowę węzła 
przesiadkowego, który pozwoli 

na dogodny dojazd do Warszawy lub 
Piaseczna. Wstępne projekty zakładały 
stworzenie pętli dla ośmiu autobusów. 
Jak pisaliśmy w 2021 roku – miałyby 
tu stawać przede wszystkim lokalne 
linie L.

Gmina przygotowuje się do reali-
zacji zadania. W tegorocznym budżecie 
zaplanowano środki na projekt i budo-
wę zajezdni.

– Jeszcze w tym roku planowane 
jest zlecenie wykonania dokumentacji 
projektowej. Obecnie trwają pracę nad 

założeniami projektowymi oraz anali-
za uwarunkować formalno-prawnych 
inwestycji – przekazał nam Patryk 
Siepsiak, kierownik Wydziału Promo-
cji i Współpracy Zagranicznej gminy 
Konstancin-Jeziorna.

\\\ Zaparkuj i jedź autobusem
Teren między ulicami Świetlicową 

i Warszawską ma posłużyć, zgodnie 

z założeniami, nie tylko jako miejsce 
przesiadkowe, lecz także jako parking 
dla mieszkańców.

– W planach jest utworzenie no-
woczesnego węzła przesiadkowego dla 
linii podmiejskich i lokalnych L, zinte-
growanego z parkingiem typu „Parkuj 
i jedź” – dodaje Patryk Siepsiak.

RMK

Kiedy zajezdnia na Żeberku?

Wstępne projekty zakładały stworzenie pętli dla ośmiu autobusów
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INFORMACJA

Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno działając na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 
1997 r. o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2024 r., poz. 1145 ze zm.) informuje, iż na tablicy 
ogłoszeń w siedzibie Urzędu MiG Piaseczno, z/s w Piasecznie przy ul. Kościuszki 5 oraz na stronie 
internetowej www.piaseczno.eu, zamieszczone zostały wykazy dot.: 

1)  wynajęcia w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony działek nr 95/1 i 143/1 oraz części 
działek nr 94/1 i 1/5, obr. 11 m. Piaseczno, poł. przy ul. Julianowskiej, o łącznej pow. około 20 m2 
z przeznaczeniem pod teren zieleni i parking,

2)  wynajęcia w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony części działki nr 519/1, obr. Zalesie 
Górne, gm. Piaseczno, poł. przy ul. Młodych Wilcząt, o łącznej pow. 151 m2  z przeznaczeniem 
pod teren zieleni i garaże, 

3)  wynajęcia w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony części działki nr 904, obr. Zalesie 
Górne, gm. Piaseczno, poł. przy ul. Zaczarowanej Róży, o łącznej pow. 760 m2  z przeznaczeniem 
pod teren zieleni i ciągi komunikacyjne i wiatę śmietnikową,

4)  wynajęcia w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony działki nr 40/3, obr. 16 m. Piaseczno, 
poł. przy ul. Jana Pawła II, o łącznej pow. 273 m2, z przeznaczeniem pod plac zabaw dla przedszkola,

5)  wynajęcia w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony od dnia 16.06.2025r. do dnia 
01.10.2026 części działki nr 123/17, obr. Józefosław, gm. Piaseczno, poł. przy ul. Jutrzenki,  
o pow.158,4m2  , z przeznaczeniem pod składowanie i zaplecze budowy, 

Wykazy zostały podane do publicznej wiadomości na okres 21 dni licząc od dnia wywieszenia,  
tj. od dnia 04.06.2025 r. 

Z up. Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno
mgr inż. Robert Widz, II Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno

Głównym celem każdej 
inwestycji jest poprawa 

bezpieczeństwa



5NR 526 (13) 4 CZERWCA 2025AKTUALNOŚCI

\\\ GÓRA KALWARIA 

Sierpień – to kolejny 
przewidywany przez władze 
gminy Góra Kalwaria termin 
wznowienia działalności 
miejscowej pływalni.

J ak informują urzędnicy, przyczyną 
opóźnień jest opieszałość podwyko-

nawcy. Prace się przedłużają, a miesz-
kańcy są podirytowani. 

– Główny wykonawca moderniza-
cji obiektu poinformował gminę, że był 
zmuszony wypowiedzieć umowę pod-
wykonawcy – dostawcy central wen-

tylacyjnych, który mimo dwukrotnie 
składanych zapewnień i pobrania wy-
sokiej zaliczki, nie dostarczył urządzeń 
w umówionym terminie – czytamy na 
stronie internetowej oraz portalu spo-
łecznościowym urzędu gminy.

\\\ Tylko dwóch dostawców, 
urządzenia zza granicy

Z informacji przekazanych przez 
urząd wynika, że główny wykonawca 
spotka się z producentem niedostar-
czonych urządzeń w sądzie. Jednocześ-
nie zawarł umowę z innym dostawcą. 
Niestety, w Polsce jest tylko dwóch 
producentów tego rodzaju central, 
więc musimy jeszcze poczekać. Część 
elementów przez nowego dostawcę 
już została zamontowana. Na następne, 
które będą sprowadzane z zagranicy, 
trzeba zaczekać kilka tygodni.

\\\ „Póki co, zapraszamy  
do siłowni i na boiska”

Władze Gminy Góra Kalwaria za-
pewniają , że pozostała część remontu 
idzie zgodnie z planem. Wykonywane 
są prace związane z dostarczaniem 
ciepła, przepływem wody, systemem 
zarządzania budynkiem, instalacją fo-
towoltaiki czy czyszczeniem systemu 
wentylacji. – My również nie możemy 
doczekać się otwarcia basenu, a pra-
cownicy OSiR Góra Kalwaria na spot-
kanie z Państwem. Póki co zapraszamy 
do siłowni i na boiska oraz place zabaw 
– zachęcają urzędnicy.

\\\ „To jest tak słabe,  
że aż nie do zniesienia” 

Część mieszkańców wykazuje się 
cierpliwością i wyrozumiałością wobec 
zaistniałej sytuacji. – Frustracja jest i 
to zrozumiałe, Nie dajmy się, wspieraj-
my się – napisała w komentarzu pod 
postem na portalu społecznościowym 
Aleksandra. Jednak spora część chęt-
nych na pływanie jest podirytowana 
przedłużającym się remontem. – To jest 
tak słabe, że aż nie do zniesienia – pisze 
Paweł. – Zarządzanie tym basenem to 
jakiś żart. W rok to nowe budują. Kpina 
i dramat. W prywatnych rękach byłoby 
to w dwa miesiące załatwione, ale jak 

nie moje to nikomu nie zależy. Duch 
PRL siedzi głęboko w ludziach – wy-
znaje użytkownik Facebooka.

\\\ Firma  
nie dotrzymała słowa

Powyższe zarzuty skomentował na 
portalu Piotr Chmielewski, wicebur-
mistrz Gminy Góra Kalwaria. –  Moż-
na domniemywać, że w prywatnych 
rękach prace zostałyby zakończone 
szybciej, ponieważ przedsiębiorców 
nie obowiązuje prawo zamówień pub-
licznych i inne przepisy, które muszą 
być respektowane przez gminę – wy-
jaśnia wiceburmistrz. Zapewnia, że in-
westycja jest pod pełną i stałą kontrolą 
osób, którym zależy na jak najszyb-
szym uruchomieniu obiektu. – Nic nie 
jesteśmy natomiast w stanie poradzić, 
jeśli chodzi o nierzetelną firmę, która 
ręczy, że wykona zlecenie w danym ter-
minie i nie dotrzymuje słowa – dodaje 
włodarz.

Basen został zamknięty pod koniec 
listopada zeszłego roku. Po 25 latach 
funkcjonowania wymagał remontu i 
napraw wielu jego elementów. Wła-
dze zapewniają, że kiedy nowe cen-
trale wentylacyjne dotrą z zagranicy 
i zostaną uruchomione, pracownicy 
będą napełniać basen wodą. A o osta-
tecznym terminie uruchomiania pły-
walni zadecyduje sanepid – gdy zbada  
wodę. 

Tomasz Furtak

Basen nadal 
zamknięty

Władze gminy przewidują, że na otwarcie basenu przy ul. Pijarskiej będziemy 
musieli poczekać do drugiej połowy wakacji
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\\\ REGION 

W malowniczym parku  
przy Pałacu w Radziejowicach 
znajduje się wyjątkowe 
miejsce – Arka Wilkonia  
– dzieło mistrza ilustracji  
i rzeźby, Józefa Wilkonia  
z Zalesia Dolnego. 

T o niezwykła, drewniana konstruk-
cja inspirowana biblijną arką Noe-

go, ale wypełniona nie tylko sztuką, lecz 
także magią i dziecięcą wyobraźnią.

Józef Wilkoń, urodzony w Boguci-
cach, od lat związany z Zalesiem Dol-
nym w gminie Piaseczno, jest artystą 
światowego formatu – ilustratorem, 
malarzem i rzeźbiarzem, którego pra-

ce zna każde pokolenie miłośników 
książek. Arka to jedno z jego najbar-
dziej osobistych i rozpoznawalnych 
dzieł – miejsce, gdzie rzeźby zwierząt 
nabierają życia, a całość tworzy niepo-
wtarzalną, artystyczną opowieść.

Arka Wilkonia otrzymała niedaw-
no nowy daszek. Drewniana konstruk-
cja osłonięta jest jeszcze lepiej przed 
warunkami atmosferycznymi. Z tej oka-
zji Józef Wilkoń pojawił się w Radziejo-

wicach, by osobiście ocenić zakończone 
prace konserwatorskie. To jednak nie 
koniec nowości – już wkrótce w Arce 
zamieszkają nowe zwierzątka, które 
artysta próbnie rozmieszczał w okien-
kach. Będą to m.in. rzeźby jeży i wie-
wiórek. Nowi mieszkańcy już niedługo 
pojawią się na stałe, dodając kolejny 
rozdział do tej pięknej, żywej instalacji 
artystycznej.

RMK

Arka Wilkonia w nowym wydaniu
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\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA 

W tegorocznym budżecie 
gminy zabezpieczono środki 
na projekt i zagospodarowanie 
terenu starej parowozowni 
przy ul. Pułaskiego 4. 
Sprawdziliśmy, co dokładnie 
miałoby tam powstać. 

Z niszczony budynek, będący dawną 
częścią trasy kolejki wilanowskiej, 

od lat budzi zainteresowanie zarówno 
radnych, jak i mieszkańców. Dyskusje 
na temat jego przyszłości trwają od 
dawna, ale teraz pojawia się realna 
szansa na ożywienie tego miejsca. 
Teren, który rozciąga się aż do rzeki 
Jeziorki, może wkrótce stać się prze-
strzenią dla lokalnej społeczności.

– Rada Miejska Konstancin-Jezior-
na wprowadziła do budżetu na 2025 
rok zadanie pn. „Projekt i zagospodaro-
wanie terenu Starej Parowozowni przy 
ul. Pułaskiego 4 w Konstancinie-Je-

ziornie z przeznaczeniem na centrum 
aktywności lokalnej” – poinformował 
Patryk Siepsiak, kierownik Wydziału 
Promocji i Współpracy Zagranicznej.

Jak na razie nie sprecyzowano jesz-
cze szczegółowych funkcji, jakie miałby 
pełnić obiekt. Dopiero po ich określe-
niu możliwe będzie zlecenie opracowa-
nia dokumentacji projektowej. 

Pod koniec maja odbyło się pierw-
sze spotkanie poświęcone przyszłości 
parowozowni, podczas którego radni 

i lokalni działacze rozmawiali o poten-
cjalnym wykorzystaniu budynku. Na 
kolejnym spotkaniu, które odbyło się 
2 czerwca zaprezentowano wnioski 
Komisji Ładu Przestrzennego.

Wśród zgłaszanych pomysłów na 
zagospodarowanie obiektu pojawiły 
się do tej pory m.in. harcówka, małe 
kino czy wystawa poświęcona historii 
kolejki wilanowskiej.

Agnieszka Deja

Nowe życie starej parowozowni
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Arka to jedno  
z  najbardziej osobistych  
i rozpoznawalnych dzieł 

artysty 
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 DAM PRACĘ 

Pracowników do serwisu urządzeń  
wentylacyjnych, również  

bez doświadczenia, konieczne prawo 
jazdy kat. B tel. 601 923 395

 Do serwisu opon w Konstancinie  
zatrudnię serwisanta z doświadczeniem. 
Tel. 601348535 lub 227564097

 Do ogrodnictwa z zamieszkaniem  
lub bez. Blisko Warszawy.  
Tel. 606 748 616, 504 660 828

 Zatrudnię murarza z pomocnikiem.  
Tel 601241397

 Zatrudnię kierowcę kat. B i C,  
tel. 22 726 86 36 

 Zatrudnię kierowców kat. B i C,  
praca Janki, tel. 664 417 724          

KUPIĘ

 Antyczne meble, obrazy, srebra,  
platery, odznaczenia, szable, książki,  
pocztówki, tel. 504 017 418  

USŁUGI  

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW,  
MALOWANIE ELEWACJI,  

PONAD 25 LAT DOŚWIADCZENIA  
TEL. 501 62 45 62

 WYCINKA DRZEW Z PODNOŚNIKA  
KOSZOWEGO 15M, RĘBAK, USŁUGI  
MINIKOPARKAMI 2 I 3 TONY, KOPARKO-
-ŁADOWARKA, PORZĄDKOWANIE  
TERENÓW ZIELONYCH, WYBURZENIA,  
NIWELACJA TERENU TEL. 537 537 450

 Wycinka drzew tel. 505 591 721 

 Pozwolenia na użytkowanie  
dla starych domów. Legalizacje samowoli  
budowlanych sprzed lat, KIEROWNIK  
BUDOWY, tel. 695 451 655

 Ścinka drzew, sprzątanie gałęzi  
z rębakiem, ogrody - pełen zakres.  
Czyszczenie działek kompleksowo.  
Tel. 694 910 163

 Anteny, Internet, Konfiguracja sprzętu. 
Zadzwoń 501700315

 AUTOMATYKA, napędy do bram  
– przesuwnych, garażowych,  
dwuskrzydłowych. Sprzedaż, montaż  
i serwis, tel. 790 331 339 

 Świadectwa Charakterystyki  
Energetycznej, tel. 518 266 390

Taxi, Piaseczno i okolice,  
tel.606 959 607 

 Glazura, gładź, panele, płyta g-k,  
malowanie, elektryka, hydraulika,  
firma rodzinna tel. 692 885 279 

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE,  
REMONTY od A do Z.  

TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63 

 Dachy, krycie, papa, deskowanie,  
orynnowanie, podbitki dachowe.  
Obróbki blacharskie tel. 669 458 624

Docieplenia budynków - elewacje  
- solidnie - doświadczone ekipy  

- 602 482 572

 PRANIE - CZYSZCZENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej,  
mycie okien 508 65 20 30 

 Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie tel. 502 053 214 

 KLIMATYZACJA POMPY CIEPŁA   
REKUPERACJA. PROPARTNER PANASONIC 
TEL. 604895675 

 Cyklinowanie, Parkiety, Remonty,  
Malowanie 502514388

 Przeprowadzki tel. 505 591 721 

 Anteny wideo domofony montaż  
naprawa 603375875

 Wywozimy graty z chaty  
tel. 505 591 721 

 Docieplanie poddaszy pianą, wylewki 
tel. 607 378 288

 Hydraulik, złota rączka, tel. 733159220

 Malarskie tanio tel. 22 7277747,  
501 976 533

KOMINIARZ, TEL. 781 495 997 

 Mycie, malowanie elewacji  
tel. 505 591 721 

 Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998

 Kominiarz tel. 500 214 632 

 Wywóz gałęzi 519874891 

 GEODETA tel. 516070915 

 Spawanie, tel. 608 030 808 

DOBRY HYDRAULIK z Piaseczna  
- wyróżniają nas ROZSĄDNE CENY.  

Wykonujemy nowe i modernizujemy 
istniejące instalacje. Tel. 608 030 808 

 BRUKARSTWO, TARASY, GWARANCJA, 
tel. 504 008 309 

 Ogrodzenia, tel. 504 008 309

 Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

 Glazura, remonty, 609 926 758     

NIERUCHOMOŚCI KUPIĘ

Kupię udziały  
we Wspólnocie Gruntowej  
Wsi Bielawa, 501866766    

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM

 Sprzedam działkę budowlaną,  
wszystkie media, ogrodzona, 1028 m2, 
kwadratowa, przy ścianie lasu, na granicy 
Zalesia Dolnego i Górnego, okolice Górek 
Szymona, cena 550 tys. tel. 883 933 855

 Działka leśna 3000 m2, Prażmów,  
tel. 602 770 361, 791 394 791

 Działki budowlane 800 m2, 1200 m2 k. 
Prażmowa, tel. 602 770 361, 791 394 791 

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM

 Miejsce postojowe naziemne,  
monitorowane, dla aut osobowych  
i busów, 150 zł, okolice PKP  
tel. 571 513 300

 Wynajmę pokój zamykany,  
w apartamencie, centrum Piaseczna  
tel. 508 68 68 66

AUTO-MOTO KUPIĘ

 SKUP AUT NA KASACJĘ 508206738

NAUKA 

 Matematyka, 664 438 144

FINANSE 

 Kredyt tel. 513-654-277

RÓŻNE 

 Skup złomu, ul. Puławska 34 (teren  
Kubara Lamina), 515273148, 506264111    

 Oddam ziemię z możliwością  
transportu. Piaseczno i okolice 
602-236-691

OGŁOSZENIA

    

OGŁOSZENIE
w sprawie wyłożenia do publicznego wglądu projektu  miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Wólka Kozodawska.
Stosownie do art. 17 pkt 9 i pkt 11 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym (t.j. Dz. U. 2024, poz. 1130 ze zm.), w związku z art. 67 ust. 3 pkt 4 ustawy o zmianie 
ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz niektórych ustaw z dnia 7 lipca 2023 r. 
(Dz.U. z 2023 r. poz. 1688) oraz na podstawie art. 39 ust. 1 i  art. 54 ust. 3 ustawy z dnia 3 października 
2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie 
środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (t.j. Dz. U. z 2024 poz. 1112 ze zm.) oraz uchwały 
23/III/2024 z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Wólka Kozodawska zawiadamiam o wyłożeniu 

do  publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania 
dla części wsi Wólka Kozodawska wraz z prognozą oddziaływania  
na środowisko, w dniach od 11 czerwca 2025 r. do 9 lipca 2025 r.

Z projektem planu będzie można zapoznać się od 11 czerwca 2025 r.  
na stronie internetowej pod adresem:  http://bip.piaseczno.eu/ w zakładce 
Planowanie przestrzenne > Projekty planów wyłożone do publicznego 
wglądu, oraz w Urzędzie Miasta i Gminy Piaseczno, ul.  Kościuszki 5  
w  Piasecznie w pokoju 32, I piętro w godzinach 9.00-15.00.

Dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie planu  rozwiązaniami 
odbędzie się w  Urzędzie  Miasta  i  Gminy  Piaseczno przy ul. Kościuszki 5, sala 38, I piętro w  dniu  
23 czerwca 2025 r. w godz. 16.00-17.00 

Zgodnie z art. 18 ust. 1 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym każdy, kto 
kwestionuje ustalenia przyjęte w projekcie planu  miejscowego,  może składać uwagi.
Uwagi do wyłożonego  projektu  planu  należy składać:
1)  w kancelarii Urzędu Miasta i Gminy Piaseczno, 
2) na adres Urzędu Miasta i Gminy Piaseczno ul. Kościuszki 5, 05-500 Piaseczno,
3)  za pomocą środków komunikacji elektronicznej na adres e-mail: urzad@piaseczno.eu oraz poprzez 

ePUAP: /umigpiaseczno/SkrytkaESP 
Uwagi należy składać do Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno, który jest właściwym organem 

do  rozpatrzenia uwag z podaniem imienia i  nazwiska lub nazwy jednostki organizacyjnej i adresu, 
oznaczenia nieruchomości, której dotyczy,  w  nieprzekraczalnym terminie do dnia 23 lipca 2025 r.

Jednocześnie informuję, że dane osobowe, które będą przetwarzane w trakcie prac projektowych 
podlegają ochronie zgodnie z informacją dostępną na stronie internetowej http://bip.piaseczno.eu/,  
w przewodniku interesanta, w którym znajduje się treść „klauzuli informacyjnej”.

z up. Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno
mgr inż. arch. Anna Pakulińska-Attia

Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury

Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno
UiA.6721.5.1.2024.AA

23 maja 2025 r.

\\\  OGŁOSZENIA DROBNE
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OGŁOSZENIE
Na podstawie art. 17 pkt 11 i 12 ustawy z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym (Dz. U. 2024 poz 1130 ), oraz art. 67 ust 3 pkt 4 ustawy z dnia 7 lipca 2023 r. o zmianie 
ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz niektórych innych ustaw (Dz.U.  
z 2023 r. poz. 1688), w związku z art. 39 ust. 1 oraz art. 54 ust. 2 ustawy z dnia 3 października 2008 r.  
o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie 
 środowiska oraz ocenach oddziaływania na środowisko (Dz. U. 2024. 1112 ze zm.), zawiadamiam 
o wyłożeniu do publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon ul. Papczyńskiego cz. II w  związku 
z uchwałą  Nr XC/787/2023 z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  
miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria  
– rejon ul. Papczyńskiego cz. II, wraz z prognozą  oddziaływania  na środowisko. 

Wyłożenie projektu ww. planu nastąpi w dniach od 11.06.2025 r. do 02.07.2025 r.,  
w siedzibie Urzędu Miasta i Gminy Góra Kalwaria, ul. 3 Maja 10, II piętro, w – pok. 206A, w godzinach 
pracy Urzędu. Projekt planu, w czasie trwania wyłożenia dostępny będzie również na stronach:  
https://bip.gorakalwaria.pl/, www.gorakalwaria.pl.

1) Granica przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego:
AB –  fragmenty północnych granic dz. ew. nr:  124  

(obręb 3-02 Góra Kalwaria), 121 (obręb 3-03 Góra Kalwaria),
BC –  od północnej granicy dz. ew. nr 121 (obręb 3-03 Góra Kalwaria)  

do południowej granicy dz. ew. nr 100/2 (obręb 5-01) na wysokości 
wschodniej granicy dz. ew. nr 35 (obręb 5-01 Góra Kalwaria),

CD –  fragment południowej granicy dz. ew. nr 100/2 (obręb 5-01  
Góra Kalwaria),

DE –  wschodnia granica dz. ew. nr 19/5 (obręb 5-01),
EF –  południowe granice dz. ew. nr: 19/5, 19/4, 19/3, 19/2, 19/1, 

 fragment wschodniej granicy dz. ew. nr 18/5, południowa granica 
dz. ew. nr 18/5 wraz przedłużeniem do osi dz. ew. nr 17/2  
(obręb 5-01 Góra Kalwaria),

FA –  fragment osi dz. ew. nr 17/2 (obręb 5-01 Góra Kalwaria)  
wraz z przedłużeniem do północnej granicy dz. ew. nr 124  
(obręb 3-02 Góra Kalwaria).

Dyskusja publiczna nad przyjętymi rozwiązaniami, w projekcie miejscowego planu  zagospodarowania 
przestrzennego odbędzie się w siedzibie Urzędu Miasta i Gminy Góra Kalwaria, przy ul. 3-go Maja 10,  
II piętro, w  dniu 23.06.2025 r.  o godz. 16  w pok. 206A. Zgodnie z art. 18 ust. 1 ustawy o planowaniu 
i zagospodarowaniu przestrzennym, każdy kto kwestionuje ustalenia przyjęte w projekcie planu 
miejscowego, może wnieść uwagi w nieprzekraczalnym terminie do dnia 16.07.2025 r. Uwagi,  
dot. zakresu wyłożenia należy składać do Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria, w formie papierowej 
lub elektronicznej z podaniem imienia i nazwiska lub nazwy jednostki organizacyjnej, adresu, 
oznaczenia nieruchomości, której uwaga dotyczy. Uwagi, w formie elektronicznej należy wnosić za 
pomocą: elektronicznej skrzynki pocztowej na platformie e-Puap:/GoraKalwaria/skrytka oraz poczty 
email: umig@gorakalwaria.pl, kancelaria@gorakalwaria.pl. Uwagi rozpatrywane będą przez Burmistrza 
Miasta i Gminy Góra Kalwaria. 

Przekazane dane osobowe będą przetwarzane zgodnie z  informacją „Dane osobowe” zawartą   
na stronie  internetowej Urzędu Miasta i Gminy Góra Kalwaria, bądź  pod nr tel. 22 484 34 41 (kontakt  
do powołanego w Urzędzie Miasta i Gminy Góra Kalwaria inspektora danych osobowych).

Z up. Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria
Anna Kochańska

Naczelnik Wydziału Planowania PrzestrzennegoGóra Kalwaria dn. 04.06.2025 

\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA 

Rozpoczęła się budowa 
16-kilometrowego gazociągu 
przebiegającego przez powiat 
piaseczyński. Właściciele 
gruntów, na których 
prowadzone będą prace, 
otrzymają odszkodowania. 

P race przy budowie gazociągu 
wysokiego ciśnienia wchodzą w 

kolejny etap. Inwestor kilka dni temu 
poinformował o rozpoczęciu budowy. 
Zacznie się od Wilanowa, gdzie prace 
będą trwały od czerwca bieżącego ro-
ku do wiosny przyszłego. Potem inwe-
stycja będzie wykonywana etapami w 
kierunku gminy Konstancin-Jeziorna. 

\\\ Dwa lata robót,  
rok na uruchomienie

Gazociąg będzie przebiegał w gmi-
nie Konstancin-Jeziorna przez miej-
scowości: Okrzeszyn, Bielawa, Obórki, 
Opacz, Ciszyca, Łęg, Czernidła, Gassy. 
Prace budowlane mają zakończyć się 
na wiosnę 2027 r., a gaz ma popłynąć 
jesienią 2028 r. Całość zostanie połą-
czona z Elektrociepłownią Siekierki w 
Warszawie.

\\\ Ostrożnie z pracami 
blisko rur

Gazociąg ma mieć długość 16 ki-
lometrów. Będzie umieszczony ponad 
metr pod ziemią, i płynąć będzie w ru-
rach o średnicy 70 cm pod ciśnieniem 
wynoszącym 8,4 megapaskala. W odle-
głości do 6 metrów po obu stronach ga-
zociągu obowiązywać będzie tzw. strefa 
kontrolowana, co oznacza zakaz skła-
dowania materiałów budowlanych na 
tym terenie. Nie będzie również można 
sadzić drzew bliżej niż 3 metry od ga-
zociągu (licząc od pnia). Prace w strefie 
będą mogły być przeprowadzone tylko 
po uzgodnieniu z właścicielem gazo-
ciągu. Dobra wiadomość dla rolników, 
którzy mają pola przy miejscu budowy, 

bowiem ci prac polowych zgłaszać nie 
muszą. 

\\\ Dostaną  
odszkodowania

Właściciele gruntów, przez które 
przebiega gazociąg, mogą liczyć na od-
szkodowania. Gwarantuje to specusta-
wa, która przewiduje rekompensaty 
dla wszystkich, których nieruchomości 
znajdują się na trasie inwestycji. Z tego 
powodu wykonawca sporządza pro-
tokoły zarówno przed rozpoczęciem, 
jak i po zakończeniu robót. Wysokość 
odszkodowania ustala niezależny 
rzeczoznawca na zlecenie wojewody. 
Wypłata środków następuje w ciągu 
14 dni od wydania ostatecznej decyzji 
administracyjnej.

\\\ Prace saperskie  
i archeologiczne

Jakie etapy budowy nas czekają? W 
kwietniu w konstancińskim urzędzie 
miasta i gminy odbyło się spotkanie 
informacyjne z mieszkańcami, gdzie 
inwestor zaprezentował szczegóły 

budowy gazociągu. O pracach zostaną 
poinformowani właściciele ziem, przez 
które będzie przebiegać inwestycja. Po-
tem geodeta wytyczy pas budowy. Po 
rozpoznaniu stanu nieruchomości po-
trzebne będą badania archeologiczne 
i saperskie – dla bezpieczeństwa bu-
dowlańców i mieszkańców. Wykonaw-
ca usunie drzewa, rośliny i wierzchnią 
warstwę gleby. Drewno z wycinki trafi 
do właścicieli działek.

\\\ Co dalej?
Po przygotowaniach przyjdzie czas 

na położenie rur. Następnie nastąpi 
ich spawanie, i ułożenie w przygoto-
wanych wykopach. Następnie trzeba 
będzie wykonać naziemne urządzenia 
potrzebne do obsługi gazociągu. Gdy 
urządzenia będą gotowe, zostaną wy-
konywane próby i testy. Teren po budo-
wie ma być uporządkowany, a gazociąg 
oznaczony słupkami. Potem jeszcze 
trzeba będzie poczekać na pozwolenia, 
i po ich uzyskaniu będzie można już w 
pełni uruchomić przesył gazu. 

Tomasz Furtak

Rusza budowa gazociągu

Na uruchomienie gazu jeszcze musimy poczekać, ale już zaczynają się roboty 
budowlane
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 OBWIESZCZENIE STAROSTY PIASECZYŃSKIEGO
Na podstawie art. 11f ust. 3 i 4 ustawy z dnia  10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach 

przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (t.j. Dz. U. z 2024 r., poz. 311 ze zm.)  
zawiadamiam, że w dniu 2 czerwca 2025 r. została wydana decyzja Starosty Piaseczyńskiego  
nr 14/2025 (nr rej. ARB.6740.1.28.2024.KŚ), o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej polegającej 
na: budowie drogi gminnej - ul. Wiśniowej i drogi gminnej KD wraz z rozbudową dróg gminnych  
– ul. Cegielnianej i ul. Janówek w Łubnej, w gminie Góra Kalwaria, powiat Piaseczyński”.
Działki przeznaczone pod realizację inwestycji drogowej:
– w liniach rozgraniczających dróg gminnych:
drukiem wytłuszczonym – działki do przejścia pod realizacje inwestycji w projektowanym pasie 
drogowym, (w nawiasach podano nr działki po podziale, po średniku działki po za projektowanym 
pasem drogowym, pozostające przy aktualnym właścicielu), oznaczone wg katastru nieruchomości 
numerami:
jedn. ew. 141801_5 Góra Kalwaria, obręb 0026 Łubna:
5/9, 5/8, 6/5, 7/4, 26/1, 28/1, 8/7, 264/8, 31/3, 31/7, 12/7, 33/1, 36/1, 13/6, 14/5, 38/1, 40, 15/3, 50/10, 
50/12, 11/1, 146/2, 23, 22, 21/22, 132 (132/2;132/1), 24 (24/1; 24/2), 25 (25/1; 25/2), 26/2 (26/4; 26/5), 
27 (27/1; 27/2), 28/2 (28/5; 28/6), 29/1 (29/3; 29/4), 30/1 (30/3; 30/4), 32/1 (32/3; 32/4), 35 (35/1; 35/2), 
37 (37/1; 37/2), 39 (39/1; 39/2), 41 (41/1; 41/2),  42 (42/1; 42/2), 43 (43/1; 43/2), 44 (44/1; 44/2), 16 
(16/2; 16/1), 17 (17/2; 17/1),  18 (18/2; 18/1), 19 (19/2; 19/1), 20 (20/2; 20/1), 21/19 (21/24; 21/23), 21/20 
(21/26; 21/25), 21/21 (21/28; 21/27), 49/2 (49/8; 49/7), 49/4 (49/10; 49/9)
– poza liniami rozgraniczającymi projektowanej drogi:
przeznaczone pod przebudowę sieci uzbrojenia terenu:
(w nawiasie nr działki przed podziałem)
jedn. ew. 141801_5 Góra Kalwaria, obręb 0026 Łubna: 6/4, 64, 14/4
przeznaczone pod budowę lub przebudowę urządzeń wodnych lub urządzeń melioracji wodnych 
szczegółowych:
(w nawiasie nr działki przed podziałem)
jedn. ew. 141801_5 Góra Kalwaria, obręb 0026 Łubna: 25/2 (25), 33/2, 35/2 (35), 36/2, 15/7, 16/1 (16), 
17/1 (17), 18/1 (18), 19/1 (19), 20/1 (20), 21/23 (21/19), 21/25 (21/20), 21/27 (21/21), 49/7 (49/2)
przeznaczone pod budowę lub przebudowę zjazdów:
jedn. ew. 141801_5 Góra Kalwaria, obręb 0026 Łubna: 132/1 (132), 14/10, 15/1

Z treścią decyzji nr 14/2025 z dnia 2 czerwca 2025 r. na realizację inwestycji drogowej oraz 
załączonymi do niej materiałami można zapoznać się w Filii Wydziału Architektoniczno-Budowlanego 
Stanowisko w Górze Kalwarii, Rynek im. Biskupa Wierzbowskiego 1 (wejście od ul. Piłsudskiego),  
05-530 Góra Kalwaria.

Od ww. decyzji służy prawo wniesienia odwołania do Wojewody Mazowieckiego, za moim 
pośrednictwem, (Starosta Piaseczyński, ul. Chyliczkowska 14, 05-500 Piaseczno), w terminie 14 dni  
od dnia jej publicznego ogłoszenia. 

Zgodnie z art. 49 ustawy Kodeks postępowania administracyjnego doręczenie uważa się  
za dokonane po upływie czternastu dni od dnia publicznego ogłoszenia.. 

Z up. Starosty Piaseczyńskiego mgr inż. Sylwia Moszczyńska-Staś 
Naczelnik Wydziału Architektoniczno-Budowlanego

Nr rej. ARB.6740.1.28.2024.KS                                            
Publiczne obwieszczenie nastąpiło w dniu: 4.06.2025 r.

    INFORMACJA
Wójt Gminy Lesznowola działając na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r.  

– o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2024 r., poz. 1145 ze zm.) informuje, że został  
wywieszony w siedzibie Urzędu Gminy Lesznowola, ul. Gminna 60, 05-506 Lesznowola oraz na stronie 
internetowej  www.lesznowola.pl w zakładce „Ogłoszenia i komunikaty” wykaz części nieruchomości, 
oznaczonej nr ewid. 1/217, obręb KPGO Mysiadło, przeznaczonej do oddania w najem na rzecz 
dotychczasowego najemy (DP), na okres od 01 lipca 2025 r. do 31 sierpnia 2027 r.

W opublikowanym przez nas artykule pt.: „STOP dla jednokierunkowej 
Mleczarskiej” (Przegląd Piaseczyński NR 525(13) z 28 maja 2025) wkradła się 
nieścisłość. Odcinek ulicy Mleczarskiej, na którym planowane jest wprowadzenie 
ruchu jednokierunkowego, jest zarządzany przez Gminę Lesznowola, a nie – jak 
podaliśmy – przez Gminę Piaseczno.

W związku z tym petycja mieszkańców, o której mowa w ww. publikacji, skie-
rowana została do władz Gminy Lesznowola. Za zaistniałą nieścisłość wszystkich 
zainteresowanych przepraszamy.

Redakcja

\\\ WYJAŚNIENIE 
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\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA 

Festiwal „Chopin en Vacances”, 
który w ubiegłym roku odbył 
się w Konstancinie-Jeziornie, 
w tym roku nie zawita 
do gminy. Organizatorzy 
zdecydowali się przenieść 
wydarzenie do Podkowy 
Leśnej. My pytamy o powody 
tej decyzji.

P odczas spotkania burmistrza Mi-
chała Wiśniewskiego z mieszkań-

cami osiedla Grapa, które odbyło się 14 
maja, poruszono szereg lokalnych te-
matów – od kwestii parkowania, przez 
oznakowanie dróg, po przestrzeganie 
przepisów przez kierowców. W trakcie 
rozmowy pojawił się również wątek 
dotyczący wydarzeń kulturalnych w 
gminie.

\\\ Międzynarodowy  
festiwal

Głos zabrał jeden z mieszkańców, 
pan Rafał, który współorganizował 
ubiegłoroczny festiwal pianistyczny 
„Chopin en Vacances”. Wydarzenie 
zostało przygotowane pro bono przez 
Fundację Ochrony Dziedzictwa, Kulty-
wowania Tradycji, Wspierania Kultury 
i Rozwoju Lokalnego „Ziemia Dobrzyń-
ska”. W 2024 roku koncert odbył się w 
amfiteatrze w Konstancinie-Jeziornie. 
W tym roku jednak wydarzenie nie od-
będzie się w gminie.

Informację tę przekazał w mediach 
społecznościowych radny Filip Raw-
ski, relacjonując przebieg spotkania z 
mieszkańcami.

– Na spotkaniu pana burmistrza z 
mieszkańcami na osiedlu Grapa, głos 
zabrał Pan Rafał. Zapoznał nas ze spra-
wą festiwalu pianistycznego, który rok 
temu był z jego inicjatywy organizo-
wany w naszym amfiteatrze. Pan Rafał 
chciał, aby festiwal ponownie zagościł 
w naszej gminie. Pozyskał pełne dofi-
nansowanie od sponsora. Gmina nie 
wydałaby na organizację publicznych 
pieniędzy. Chodził i pisał w tej sprawie 
do naszego ratusza. Ostatecznie dostał 
odpowiedź na maila, że pani burmistrz 
Katarzyna Tusińska nie jest zaintere-
sowana organizacją w naszej gminie 
tego festiwalu. Jako radny będę chciał 
usłyszeć argumentację pani burmistrz. 
Znanej miłośniczki sztuki. Członkom 
komisji BOKiS temat nie był znany – 
przekazał radny.

\\\ Oświadczenie  
KDK

Redakcja zwróciła się z pytaniem 
do Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-
-Jeziorna. W odpowiedzi poinformo-
wano, że za realizację wydarzeń kultu-
ralnych odpowiada Konstanciński Dom 
Kultury (KDK). Instytucja wystosowa-
ła oświadczenie, w którym wyjaśnia, 
że nie podjęto decyzji o kontynuacji 
współpracy z organizatorem festiwalu 
w roku 2025.

– Fundacja w dniu 11 września 
oraz 14 października 2024 r. wymaga-
ła od Konstancińskiego Domu Kultury 
pisemnej deklaracji w sprawie orga-
nizacji Festiwalu w roku 2025. Pani 
Beata Kazimierska-Korsak została 
poinformowana telefonicznie przez 
Kierownika Działu Artystycznego Pa-
nią Agnieszkę Wiśniowską, że KDK nie 
może podjąć takiego zobowiązania bez 
uchwalenia dotacji podmiotowej na rok 
2025. Po 14 października Dyrektor 
KDK otrzymała telefon od Pana Rafa-
ła Wade Korczaka-Wojciechowskiego, 
sponsora Festiwalu, z informacją, że 
Festiwal będzie organizowany w Pod-
kowie Leśnej. W dniu 21 października 
Dyrektor KDK została poinformowana 
przez Panią Wiceburmistrz Katarzynę 
Tusińską, że do Urzędu Miasta i Gminy 
Konstancin-Jeziorna wpłynęło zapy-
tanie w sprawie Festiwalu. Dyrektor 
potwierdziła stanowisko KDK oraz 

poinformowała Panią Wiceburmistrz, 
że Fundacja w roku 2025 organizuje 
Festiwal w Podkowie Leśnej – poinfor-
mował Konstanciński Dom Kultury.

\\\ Fundacja komentuje
Pod oświadczeniem KDK poja-

wił się wpis jednej z organizatorek 
festiwalu. Beata Kazimierska-Korsak 
podkreśliła, że zeszłoroczna edycja 
była całkowicie sfinansowana przez 
Fundację i pana Rafała Wade Korcza-
ka-Wojciechowskiego. Konstanciński 
Dom Kultury zapewniał natomiast, we-
dle słów wiceprezes zarządu Fundacji, 
nieodpłatne udostępnienie amfiteatru, 
ufundowanie obiadów dla wykonaw-
ców, zapewnienie kwiatów dla pia-
nistów oraz rozwieszenie na terenie 
miasta plakatów i banerów festiwalo-
wych. Kiedy organizatorzy wystąpili 
w październiku 2024 r. o rezerwację 
terminu na kolejną edycję, otrzymali 

odmowę. KDK miał wskazać, że musi 
zarezerwować letnie terminy na po-
trzeby własnych projektów, w związ-
ku z czym nie jest w stanie udostępnić 
miejsca festiwalowi.

– Jest mi osobiście bardzo przykro 
po prostu i z tego powodu, że jestem 
mieszkanką Konstancina-Jeziornej 
i wiem, że taki festiwal jak CHOPIN 
en VACANCES jest dla miasta i jego 
mieszkańców potrzebny, piękny i 
wartościowy i powinien się tutaj od-
bywać cyklicznie z pożytkiem dla nas i 
splendorem dla miasta – napisała Beata 
Kazimierska-Korsak.

Ostatecznie tegoroczna edycja 
wydarzenia odbędzie się w Podkowie 
Leśnej.

– Podkowa Leśna od lat stawia na 
kulturę i sztukę jako integralną część 
życia lokalnej społeczności. Kiedy po-
jawiła się możliwość goszczenia festi-
walu „Chopin en Vacances”, przyjęliśmy 
ją z radością – nie tylko ze względu na 
jego wysoki poziom artystyczny, lecz 
także dlatego, że doskonale wpisu-
je się w charakter i ducha naszego 
miasta-ogrodu. Chcemy, aby zarówno 
mieszkańcy, jak i goście mieli okazję 
doświadczać muzyki Fryderyka Cho-
pina w kameralnym, pełnym uroku 
otoczeniu, sprzyjającym refleksji i głę-
bokiemu przeżywaniu sztuki – prze-
kazał nam Mariusz Płoszaj-Mazurek 
Dyrektor Centrum Kultury i Inicjatyw 
Obywatelskich 

Łukasz Szymański

\\\ POWIAT 

Kolejny weekend, kolejne 
emocje. Sprawdzamy,  
co działo się w ostatnim  
czasie w piaseczyńskim  
i konstancińskim sporcie.

S ukcesy młodych reprezentantów 
jiu-jitsu, wyjątkowa impreza spor-

towa w Konstancinie-Jeziornie i wal-
czące do końca piłkarskie Piaseczno. 
Zapraszamy do lektury naszego krót-
kiego przeglądu.

\\\ Młode Wilki z Piaseczna  
z medalami

W maju odbyła się dziesiąta edycja 
zawodów grapplingowych Róża Fight 
Cup. Wśród uczestników nie zabrakło 
reprezentantów Piaseczna – młodych 
zawodników The Six Mates BJJ Fight 
Club, którzy po raz kolejny pokazali, 
że ciężka praca na treningach przynosi 
konkretne efekty.

Fighterzy piaseczyńskiego klubu 
zaprezentowali się znakomicie, zdo-
bywając trzy medale i udowadnia-
jąc, że pasja do sportów walki może 
rozwijać się od najmłodszych lat. Na 
najwyższym stopniu podium stanęli 

Ksawery Śleszyński oraz Aleksander 
Rumniak. Obaj triumfowali w swoich 
kategoriach wiekowych i wagowych w 
formule grapplingu.

Na uwagę zasługuje także medal 
Dawida Babaeva w kategorii chłopców 
U10 – zawodnik stoczył zaciętą walkę, 
zdobywając drugie miejsce na podium.

Zawody Róża Fight Cup to jedna 
z ważniejszych imprez dla młodych 
adeptów jiu-jitsu w regionie. Dla klubu 
The Six Mates to nie tylko rywalizacja, 
ale również okazja do pokazania war-
tości, które budowane są na macie – 
determinacji, wzajemnego szacunku i 
ducha zespołu.

Treningi dla dzieci w The Six Mates 
to nie tylko nauka technik, ale przede 
wszystkim budowanie charakteru, 
pewności siebie i przyjaźni na lata! – 
przypomina klub, zachęcając rodziców 
do zapisów.

\\\ Udane 25-lecie
Miniony weekend upłynął w Kon-

stancinie-Jeziornie pod znakiem spor-
towych emocji i pięknych jubileuszy. 
Wszystko za sprawą 25. Ogólnopolskie-
go Turnieju Korfballu, który zgromadził 
aż 33 drużyny z całej Polski. Dla gospo-
darzy – klubu UKS Cirkus Konstancin-

-Jeziorna – była to okazja nie tylko do 
rywalizacji na boisku, ale również do 
świętowania 25-lecia swojego istnienia.

Młodzi zawodnicy UKS Cirkus 
pokazali olbrzymie umiejętności, zdo-
bywając miejsca na podium w kilku 
kategoriach wiekowych. Ich sukcesy 
to: złoto w kategorii do lat 9 oraz do 
lat 15, brąz do lat 11 i do lat 19, a także 
wysokie lokaty w pozostałych grupach 
wiekowych (między innymi czwarte, 
piąte i szóste miejsca).

\\\ Zwycięstwo na wagę złota
MKS Piaseczno znów wygrywa! Po 

pokonaniu Pilicy Białobrzegi (3:0 na 
wyjeździe) jedyny reprezentant powia-
tu piaseczyńskiego w IV Lidze dołożył 
kolejny komplet punktów, który może 
mieć ogromne znaczenie w kontekście 
utrzymania w rozgrywkach.

W sobotę MKS podejmował na 
własnym stadionie Mszczonowiankę 
Mszczonów. Wyżej notowani rywale 
jako pierwsi musieli wyjmować piłkę 
z szatni – w 34. minucie golkiper gości 
obronił rzut karny, ale po zamieszaniu 
w polu karnym na listę strzelców wpi-
sał się Gracjan Konopski. Po przerwie 
dalej to miejscowy zespół miał prze-
wagę.

Mniej niż kwadrans po zmianie 
stron znakomitym odbiorem w środku 
pola popisał się Łukasz Krupnik, który 
następnie zagrał do Kamila Matulki, a 
ten wyłożył futbolówkę Tymoteuszo-
wi Barwińskiemu i na tablicy świetlnej 
wyników było już 2:0. 3 punkty zostały 
w Piasecznie, choć w końcówce zrobiło 
się nerwowo – po niefortunnym zagra-
niu głową Adama Jaszczaka przeciwni-
cy zdobyli bramkę kontaktową. Osta-
tecznie jednak rezultat 2:1 utrzymał 
się do końcowego gwizdka sędziego.

Dzięki wygranej MKS Piaseczno 
powiększył swoją przewagę nad Bło-
nianką Błonie (1:1 z Przasnyszem na 
wyjeździe), Józefovią Józefów (0:1 z 
Legionovią u siebie) i Tygrysem Hu-
ta Mińska (porażka 0:1 z Talentem w 

Warszawie). Ekipa z Piaseczna z dorob-
kiem 34 punktów zajmuje obecnie 14. 
pozycję w ligowej tabeli, tracąc 3 oczka 
do Wilgi Garwolin oraz Makowianki 
Maków Mazowiecki, a także 5 do po-
konanej w weekend Mszczonowianki 
i Przasnysza.

Za dwa tygodnie wszystko już po-
winno być jasne. Przed MKS-em niesa-
mowicie ważne mecze – najpierw ten 
wyjazdowy, z Makowianką (7 czerwca 
14:00), a następnie ostatni domowy 
przeciwko Hutnikowi Warszawa (14 
czerwca). Zapowiadają się ogromne 
emocje – każdy zdobyty punkt może 
przybliżyć klub do utrzymania w IV 
Lidze.

Rafał Lipski

Chopin nie zabrzmi już w Konstancinie

Sportowy weekend
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UKS Cirkus Konstancin świętował 25-lecie
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